
Referat af grundejerforeningen Louisenlund 
Generalforsamling 

mandag den 14/6-21 kl. 18.30

Til stede: Formand Henning Sundwell, Næstformand Ola Noppenaug, 
Kasserer Peter Møller Hansen, Sekretær Annette Gjørup Lauritsen, 
Bestyrelsesmedlem Ole Rasmussen, Suppleanter: Jens Madvig Olesen og 
Bente Svensson. -
51 medlemmer af foreningen, heraf 41 stemmeberettigede. 

A. Valg af dirigent-
Jens Christensen LL 36 blev enstemmigt valgt.
Valg af stemmetællere: Jette Vogn Hellesen LL7 og Ulla Rasmussen LL 1.

B. Bestyrelsens beretning blev aflagt ved Formanden og godkendt.

C. Det reviderede regnskab blev forelagt og godkendt. Dog var der et 
stærkt ønske om at regnskabet skulle foreligge på bordene i printet version,
og ikke kun findes på hjemmesiden.

Punkt D flyttes til efter punkt E efter Dirigentens ønske.

E. Forslag fra Bestyrelsen omhandlende asfaltering af fællesveje efterår 
2021 til en pris af 819.000kr med optagelse af privat lån (uden hæftelse for
den enkelte) på kr. 500.000-resten financieres fra foreningens opsparede 
kapital.
Dette og optegnelse af båse til gæsteparkering blev grundigt diskuteret, for
de flestes vedkommende i en saglig og god tone. 
Punktet kom til skriftlig afstemning og blev nedstemt med 14 ja, 23 nej, og
resten blanke.
Forslag fra 5 medlemmer om et alternativt forslag til Bestyrelsens forslag 
om optagelse af lån blev en del af diskussionen.
Forsalg om fast vintervedligehold af fællesveje og stier blev godkendt.
Dette fritager ikke den enkelte  for pligtig vedligehold af fortov.
D. Forelæggelse af driftsbudget til godkendelse, herunder fastsættelse af 
kontingent.
Peter præsenterede driftsbudget , herunder ingen stigning i  kontingent i 
det kommende år. 



F. Valg til bestyrelsen: Varslet udtræden af bestyrelsen fra Ola Noppenaug,
Ole Rasmussen og Bente Svensson.
Udtræden af bestyrelsen som et resultat af nedstemning af Asfaltering og 
Financiering af dette fra Formand Henning Sundwell, Kasserer Peter 
Møller Hansen og Sekretær Annette Gjørup Lauritsen.

Som et resultat af dette besluttedes det at indkalde til Extra-ordinær 
Generalforsamling. Sekretæren sørger for at det sker.
Denne indkaldelse omdeles sammen med dette referat om aftenen den 15. 
juni.
Alle bilag til dette referat findes i sekretærens mappe, og omdeles ikke 
med dette referat.

Ref: Annette Gjørup Lauritsen 150621.


